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Προς το Προεδρείο της Βουλής 

Για τον κ. κ. Υπουργό Παιδείας κ. Πιερρακάκη Κυριάκο  

«Θέμα: Αιφνίδια μετακίνηση εκπαιδευτικού από το Νηπιαγωγείο Αγίου Μάμα». 

 

Κύριε Υπουργέ 

Σας προωθώ την με αριθμό πρωτοκόλλου επιστολή του ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΓΟΝΕΩΝ ΚΑΙ ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΧΟΛΕΙΟΥ ΚΑΙ ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΟΥ ΑΓΙΟΥ ΜΑΜΑ με την οποία αιτούνται να μην 

μετακινηθεί η εκπαιδευτικός  από το Νηπιαγωγείο Αγίου Μάμα. 

 

Στην επιστολή τους αναφέρουν πως πληροφορήθηκαν για τη μετακίνηση της συγκεκριμένης 

εκπαιδευτικού του Τμήματος Ένταξης και Προϊσταμένη της Σχολικής Μονάδας του Νηπιαγωγείου 

γεγονός που προκάλεσε μεγάλη αναστάτωση σε γονείς και παιδιά. 

 

Παρακαλούμε για τις ενέργειές και την άμεση ενημέρωσή μας ως προς αυτές.                                                                                                             

                                                                                                                

 

                                                                                                                      Ο αναφέρων Βουλευτής  

                                                                                                        

                                                                                                         Πάνας Απόστολος 
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          Άγιος Μάμας  29/11/2024 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ ΚΑΙ 

ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ 

ΣΧΟΛΕΙΟΥ ΚΑΙ ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΟΥ 

ΑΓΙΟΥ ΜΑΜΑ 
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ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ 

  

  

  

  

  

 

Σήμερα Παρασκευή 29-11-2024 και περί ώρα 12:30 πληροφορηθήκαμε για 

την μετακίνηση της εκπαιδευτικού του Τμήματος Ένταξης και Προϊσταμένη της 

Σχολικής Μονάδας του Νηπιαγωγείου μας  γεγονός που 

προκάλεσε μεγάλη αναστάτωση σε γονείς και παιδιά. 

Ποιον σκοπό έχει αυτή η αιφνιδιαστική απόσπαση της εκπαιδευτικού; 

Γιατί περιφρονείτε και υποβαθμίζετε την σχολική μας Μονάδα και την τοπική 

κοινωνία, όταν 

1. Έχει εγκριθεί με Υπουργική απόφαση Ειδικό Βοηθητικό Προσωπικό από τον 
Αύγουστο αλλά δεν έχει παρουσιαστεί ακόμη και τα καθήκοντα αυτά τα 
έχει αναλάβει η εκπαιδευτικός του Τμήματος Ένταξης που αποσπάται. 

2. Έχει εγκριθεί παράλληλη στήριξη για παιδί της Σχολικής μας Μονάδας και 
αυτό το χρονικό διάστημα δέχεται υποστήριξη από το Τμήμα Ένταξης λόγω 
στέρησης προσωπικού. 

3. Το Τμήμα Ένταξης φιλοξενεί τέσσερα (4) παιδάκια με διάγνωση, τρία (3) εκ 
των οποίων με διαταραχή αυτιστικού φάσματος. 



4. Τρία (3) παιδάκια του Τμήματος Ένταξης έχουν πάρει μεταγραφή από 
άλλες σχολικές μονάδες του Δήμου Ν. Προποντίδας και μετακινούνται 
καθημερινά για να έχουν την υποστήριξη του Τμήματος Ένταξης. 

5. Η εκπαιδευτικός της Γενικής Αγωγής που προτείνεται ως αντικαταστάτρια 
δεν διαθέτει γνώσεις για Ειδική Αγωγή!!! 

6. Η εκπαιδευτικός του Τμήματος Ένταξης εκτελεί χρέη Προϊσταμένης επί 
τετραετή θητεία. 

7. Μετά από τρεις (3) μήνες μαθημάτων τα παιδιά έχουν προσαρμοστεί και 
έχουν μπει σε ένα πρόγραμμα. Με την απόσπαση της εκπαιδευτικού είναι 
λογικό να παρακωλύεται η εύρυθμη λειτουργία της Σχολική μονάδας.  

8. Γίνεται μνεία ότι στο δυναμικό της σχολικής Μονάδας υπάρχει νήπιο δίχως 
διάγνωση που χρήζει υποστήριξης. 
 

Πιστεύουμε ότι αυτή η αιφνιδιαστική απόφαση πάρθηκε χωρίς να εξετάσετε 

εμπεριστατωμένα και ίσως χωρίς γνώση όλων όσων αναφέρουμε παραπάνω. 

Πιστεύετε πραγματικά ότι μία εκπαιδευτικός χωρίς γνώση Ειδικής Αγωγής 

μπορεί να ανταπεξέλθει χωρίς πρόβλημα στα νήπια που χρήζουν Ειδική Αγωγή; 

Πραγματικά πιστεύετε ότι μπορεί μία εκπαιδευτικός να εκτελεί ταυτόχρονα 

καθήκοντα Γενικής και Ειδικής Αγωγής; 

Επίσης δεν έγινε καμία αναφορά, εάν και πότε, θα αναπληρωθεί το κενό της 

εκπαιδευτικού,  αλλά πιθανόν το αφήνετε στην τύχη, όπως και τα παιδιά μας!! 

 ΤΟ                                                                               

ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΕΙΟ 

 

                                                               

ΚΟΙΝΟΠΟΙΕΙΤΑΙ:  

ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ 

ΔΗΜΑΡΧΟ ΝΕΑΣ ΠΡΟΠΟΝΤΙΔΑΣ 
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